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ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΕΚΠΑΙΔΕΥΤΙΚΩΝ 

ΠΡΩΤΟΒΑΘΜΙΑΣ ΕΚΠΑΙΔΕΥΣΗΣ ΝΕΑΣ ΣΜΥΡΝΗΣ 

                Η τακτική εκλογοαπολογιστική Γενική Συνέλευση  

   του Συλλόγου μας θα γίνει 
    την ΚΥΡΙΑΚΗ 11 Δεκεμβρίου 2022 

ώρα 10.00 π.μ. στο σχολικό συγκρότημα  
4ου και Αγ. Ανδρέα Δημ. Σχολείων Νέας Σμύρνης 

(Κράτητος και Αποστολάκη - στάση τραμ Αιγαίου) 
 

ΑΠΟΛΟΓΙΣΜΟΣ ΔΡΑΣΗΣ ΤΟΥ Δ.Σ. του ΣΥΛΛΟΓΟΥ ΜΑΣ 

ΓΙΑ ΤΗ ΣΥΝΔΙΚΑΛΙΣΤΙΚΗ ΧΡΟΝΙΑ 2020-2021 

Α. Σύνθεση του ΔΣ 
 
Το Δ.Σ. που προήλθε   από τις εκλογές της 28/11/2021, συγκροτήθηκε σε  σώμα ως  εξής: 

ΘΕΣΗ ΟΝΟΜΑΤΕΠΩΝΥΜΟ ΣΧΟΛΕΙΟ 
ΤΗΛ. 
ΕΡΓΑΣΙΑΣ 

ΤΗΛΕΦΩΝΟ  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ Καραμπά Σοφία 2ο Δημ. Σχ. 210-9323311 6943 879575 

ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ Μαντζαβράκου Ανθή 4ο  Δημ.Σχ.   210-9338908 6972 556058 

Γ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Στεφάνου Αχιλλέας 7ο Δημ. Σχ.  210-9345380 6934 962526 

 
ΤΑΜΙΑΣ 
 

Κουρκούνη Φωτεινή  6ο Δημ. Σχ.  210-9334200 6972 504113 

ΜΕΛΟΣ Πενταγιώτη Αλεξάνδρα 7ο Δημ. Σχ. 210-9345380 6944 907547 

ΜΕΛΟΣ Διαμαντάρα Ανθία  2ο Δημ. Σχ. 210-9323311 6939324146 

ΜΕΛΟΣ Μπογιατζής Φίλιππος 3ο Δημ.Σχ. 210-9336779 6977 314641 

Εκπρόσωπος του Συλλόγου στη Δημοτική Επιτροπή Παιδείας ορίστηκε η Μαντζαβράκου Ανθή 
με αναπληρωματικό τον Μπογιατζή Φίλιππο.  
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Ψηφίσματα που κατατέθηκαν στη Γενική Συνέλευση και εγκρίθηκαν από το ΔΣ 
Το ΔΣ μετά από συζήτηση των μελών του ενέκρινε τα ψηφίσματα: 
1. Γενικό πολιτικό πλαίσιο με τίτλο: Αγώνας διαρκείας ενάντια στην αντιεκπαιδευτική και 
αντιλαϊκή πολιτική (6 υπερ-1 λευκό) 
2. Για την αξιολόγηση και την πρωτοβουλία για επαναπροκήρυξη της απεργίας-αποχής  
(4 υπερ-3 λευκά) 
3. Για την πανδημία (ομόφωνα) 
4. Για την ιδιωτικοποίηση της επικουρικής ασφάλισης (ομόφωνα) 
5. Για την ανατροπή του ν. Χατζηδάκη (ομόφωνα) 
6. Για την υπόθεση της δολοφονίας του Ζακ Κωστόπουλου (6 υπέρ-1 λευκό) 
7. Ψήφισμα συμπαράστασης στους 62 συλληφθέντες της 6 Δεκέμβρη του 2020 (6 υπέρ-
1 λευκό) 
8. Σχετικά με το ωράριο των νηπιαγωγών (ομόφωνα) 
9. Σχετικά με τον εξοπλισμό των παραρτημάτων των νηπιαγωγείων, τα αναλώσιμα των 
σχολείων συνολικά και επείγοντα αιτήματα προς τον Δήμο (ομόφωνα) 
10. Αιτήματα - θέσεις για τους διορισμούς, τη μετεκπαίδευση, τη μείωση αριθμού 
μαθητών ανά τμήμα, την ίδρυση ΤΕ (ομόφωνα). 
 

Β. Δράσεις –ανακοινώσεις για τα προβλήματα των σχολείων: 
   

 Εκδόθηκε ομόφωνη ανακοίνωση διαμαρτυρίας για τα κενά στα σχολεία και τις ελλείψεις, στις 
17/12 με τίτλο « Αδιαφορία του Υπουργείου Παιδείας για τις ανάγκες των μαθητών/τριων! 
Κάθε πέρσι και καλύτερα!» 
 
 Εκδόθηκε ομόφωνη ανακοίνωση για το άνοιγμα των σχολείων το Γενάρη του 2022 με 
άξονες: Άνοιξαν τα σχολεία όπως έκλεισαν: Απαιτούμε ΤΩΡΑ: Από το Υπουργείο να 
υλοποιήσει όλα τα αιτήματα των Συλλόγων Εκπαιδευτικών για το ασφαλές άνοιγμα των σχολείων. 
Χορήγηση Δωρεάν rapid και pcr tests για όλους τους πολίτες εμβολιασμένους και 
ανεμβολίαστους. Σοβαρή επιδημιολογική επιτήρηση και ιχνηλάτηση στα σχολεία με την ευθύνη του 
ΕΟΔΥ σε όλα τα σχολεία για μαθητές και εκπαιδευτικούς. Αναθεώρηση των διατάξεων για τη 
χορήγηση αδειών ειδικού σκοπού για τους εργαζόμενους εκπαιδευτικούς με στόχο την προστασία 
χιλιάδων συναδέλφων μας που λόγω προβλημάτων υγείας κινδυνεύουν από τον ιό covid 19. 
Χορήγηση δωρεάν σε όλους τους μαθητές και εκπαιδευτικούς σε καθημερινή βάση ειδικών 
προστατευτικών μασκών FFP2 – FFP3. Rapid test και pcr test δωρεάν από συνεργεία του ΕΟΔΥ 
για όλες τις σχολικές μονάδες της χώρας. Αναπλήρωση των εκπαιδευτικών που ασθενούν- 
πλήρης και άμεση κάλυψη αναρρωτικών αδειών. Προσλήψεις ΤΩΡΑ για την κάλυψη όλων των 
πραγματικών αναγκών. Σχολικοί νοσηλευτές/τριες με μόνιμη σχέση εργασίας σε όλα τα 
σχολεία. Έκτακτη χρηματοδότηση των σχολικών επιτροπών.  
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 Στις 17 Γενάρη εκδόθηκε ανακοίνωση διαμαρτυρία προς το Δήμο Νέας Σμύρνης σχετικά 
με την αδιαφορία του για την κατάσταση των σχολείων με τίτλο « Το Υπουργείο Παιδείας 
αδιαφορεί για τα σχολεία! Ο Δήμος Νέας Σμύρνης θα αναλάβει τις ευθύνες του;» και 
αιτήματα:  Να χορηγήσει σε μαθητές και εκπαιδευτικούς μάσκες υψηλής προστασίας και να μην 
ταλαιπωρεί τα σχολεία με 100 (και ούτε) μάσκες χαμηλής προστασίας για σύνολο 300 μαθητών 
κατά μέσον όρο και μάλιστα για διάστημα 2 μηνών!  Να εξασφαλίσει τη διενέργεια δωρεάν rapid 
test σε μαθητές και εκπαιδευτικούς -κάθε φορά που αυτοί αποτελούν στενή επαφή με κρούσμα 
στο σχολείο, σε συνεργασία με κινητές μονάδες του ΕΟΔΥ ή ακόμα και Διαγνωστικά Κέντρα-
Φαρμακεία της περιοχής. Να δώσει τη δυνατότητα στα μέλη των σχολικών κοινοτήτων για 
διενέργεια δωρεάν μοριακών τεστ (PCR) σε συνεργασία με Διαγνωστικά κέντρα της περιοχής.  
Να καλύψει όλα τα σχολεία με επαρκείς ποσότητες αντισηπτικών. Να τοποθετήσει επαρκές 
και μόνιμο προσωπικό καθαριότητας σε όλα τα σχολεία και να διενεργεί συχνές απολυμάνσεις 
στους σχολικούς χώρους. 
 
 Τη Δευτέρα 17 Ιανουαρίου το ΔΣ του Συλλόγου μας σε συνάντηση με τη διευθύντρια 
εκπαίδευσης, κ. Αθ. Μεϊντάση έθεσε τα ζητήματα Λειτουργία των σχολείων με τα νέα 
πρωτόκολλα για τον covid. Ενημερώσαμε για τις απίστευτες δυσκολίες που έχουν τα σχολεία, 
ώστε να λειτουργήσουν με ασφάλεια, επιτελώντας το παιδαγωγικό και διδακτικό τους έργο, τις 
αναπληρώσεις των κενών με τις απουσίες εκπαιδευτικών λόγω covid είναι πολύ μεγάλο πρόβλημα. 
Θέσαμε το θέμα τι γίνεται με τις άδειες των αναπληρωτών εκπαιδευτικών που νοσούν μετά τις 5 
πρώτες μέρες που δικαιολογούνται ως άδεια covid. Νοσηλευτές στις σχολικές μονάδες. Επίσης 
θέσαμε το θέμα σε σχέση με τις νηπιαγωγούς και τις προϊσταμένες στα νηπιαγωγεία με 
παραρτήματα: Οι συναδέλφισσες νηπιαγωγοί που θα εργάζονται σε αυτές τις δύσκολες συνθήκες, 
δικαιούνται στήριξης και βοήθειας από τη Δ΄ Διεύθυνση, όσον αφορά τα ζητήματα διοίκησης. 
Επιπλέον, δικαιούνται μείωση ωραρίου καθώς από τα 4/θέσια και άνω νηπιαγωγεία το ωράριο 
τους υπολογίζεται όπως το ωράριο των εκπαιδευτικών στα 4/θεσια και άνω δημοτικά. Δηλώσαμε 
τη θέση του σωματείου μας ότι θα έπρεπε και οι νηπιαγωγοί να έχουν τη μείωση ωραρίου που 
έχουν οι δάσκαλοι με την πάροδο των ετών και οι προϊσταμένες, ως λειτουργικά διευθύντριες  την 
ανάλογη μείωση ωραρίου και το επίδομα θέσης.  
 
 Στις 23 Γενάρη, εκδόθηκε ανακοίνωση για την απόφαση του Υπ. Παιδείας να λειτουργήσουν 
τα σχολεία με τηελκπαίδευση λόγω χιονιού. Η ανακοίνωση έχει τίτλο «Τηλεκπαίδευση όταν 
έχει κρύο και χιόνι; Ντροπή σας υποκριτές!» και καταλήγει: «Οι μέρες αυτές ανήκουν στη 
χαρά του χιονιού! Αυτές τις μέρες το καθήκον των παιδιών είναι το παιχνίδι με τα χιόνια και 
όχι με τις τηλεοθόνες! Καταγγέλλουμε την τακτική της κυβέρνησης και του Υπουργείου 
Παιδείας! Καλούμε την ΔΟΕ να πάρει σαφή θέση, να καλύψει συνδικαλιστικά τους 
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εκπαιδευτικούς και να καταγγείλει την Υπουργό Παιδείας για την αντιπαιδαγωγική στάση 
της!» 
 
 Στις 8/2 εκδίδεται ομόφωνη ανακοίνωση για τα Voucher των 200 ευρώ. Ανακοίνωση 
καταγγελίας των «Voucher 200€ για προμήθεια ηλεκτρονικού εξοπλισμού», αφού είναι 
φανερό ότι η Κεραμέως μας αντιμετωπίζει ως επαίτες της Δημόσιας Εκπαίδευσης μοιράζοντας 
«χάντρες και καθρεφτάκια». Τα αιτήματα μας είναι: Γενναία αύξηση της χρηματοδότησης της 
Δημόσιας Παιδείας από τον κρατικό προϋπολογισμό. Να δοθούν τα κονδύλια των «voucher» για 
την ενίσχυση των Δημόσιων Σχολείων. Να εξοπλιστούν όλα τα σχολεία με σύγχρονα τεχνολογικά 
μέσα με την ευθύνη του κράτους.  
 

 Στις 8/2 εκδίδεται ομόφωνη ανακοίνωση για την άδεια ανατροφής των νεοδιόριστων 
Όπου ενημερώνουμε ότι το ΣτΕ αποφάσισε να δοθούν επιτέλους στους νεοδιόριστους τα 
αυτονόητα δικαιώματά τους. Καλούμε επομένως τους/τις συναδέλφους να καταθέσουν αιτήσεις 
στις Διευθύνσεις ΠΕ που υπάγονται για την αποκατάσταση των αδικιών που έχουν υποστεί και την 
εφαρμογή της απόφασης από τώρα και στο εξής. 
 
 Στις 8/2 εκδόθηκε ομόφωνη ανακοίνωση για τις Άδειες covid και τη νέα εγκύκλιο 
Καταγγελία της νέας εγκυκλίου για τις άδειες, με βάση την οποία, μειώνει  την άδειας νόσησης 
σε 5 ημέρες σε όλους τους υπαλλήλους του Δημοσίου. Απαιτούμε εξασφάλιση αδειών ειδικού 
σκοπού στους εκπαιδευτικούς που βγαίνουν θετικοί ή νοσούν (10 ημερών), σε όσους βρίσκονται σε 
καραντίνα και σε όσους πρέπει να επιτηρούν μικρά παιδιά ή ηλικιωμένους. Διεύρυνση των 
κατηγοριών που δικαιούνται άδεια ευπαθούς ομάδας. Άδεια ειδικού σκοπού σε όλους τους γονείς 
για όλο το χρονικό διάστημα που νοσούν τα παιδιά τους με πλήρεις αποδοχές. Να καλυφθούν όλα 
τα κενά σε εκπαιδευτικούς εδώ και τώρα.  
 
 Στις 8/2 εκδόθηκε ομόφωνη ανακοίνωση για τους Πίνακες της Ειδικής Αγωγής με την οποία 
απαιτούμε το Υπουργείο Παιδείας να πάρει άμεσα θέση. Ν’ ανοίξουν οι πίνακες της ΕΑΕ, κατά 
το τρέχον σχολικό έτος, για να γίνει έγκαιρα η έκδοση των νέων πινάκων. Να προχωρήσουν 
οι μόνιμοι, μαζικοί διορισμοί σε Ειδική και Γενική Αγωγή ώστε να καλυφθούν όλα τα κενά των 
σχολείων. Επίσης, καλούμε τη ΔΟΕ να παρέμβει και να απαιτήσει άμεση λύση 
 
 Στις 8/2 εκδόθηκε ομόφωνη ανακοίνωση για τη μείωση του χρόνου υποχρεωτικής παραμονής 
των νεοδιόριστων εκπαιδευτικών στην θέση τοποθέτησης από δύο σχολικά έτη σε ένα  
Στηρίζουμε το δίκαιο αίτημα των νεοδιόριστων εκπαιδευτικών να μειωθεί ο υποχρεωτικός 
χρόνος παραμονής στην περιοχή πρώτης τοποθέτησης σε 1 έτος, όπως ίσχυε τα προηγούμενα 
χρόνια. Το αίτημα αυτό καταθέτουν προς το Υπουργείο Παιδείας 2.848 συνάδελφοι 
νεοδιόριστοι που αντιμετωπίζουν εξαιρετικά σοβαρά οικονομικά και οικογενειακά προβλήματα 
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λόγω αυτής της υπουργικής  απόφασης  με αριθμ. 93395/Ε1/28-7-2021, η οποία βασίζεται στην 
παρ.5 του άρθρου 62 του ν.4589/19.   
 
 Σχετικά με το ιδιωτικό ασφαλιστήριο του Δήμου Νέας Σμύρνης 
Το ΔΣ ενημερώθηκε ότι έχει σταλεί στα σχολεία της Νέας Σμύρνης έντυπο του Δήμου, σχετικά με 
πρόγραμμα ασφάλισης ατυχημάτων για το παιδί στο σχολείο, το οποίο θα μοιραστεί στα παιδιά και 
θα παραληφθεί συμπληρωμένο από τους διευθυντές/τριες, όπως αναγράφεται χαρακτηριστικά 
πάνω στο έντυπο. Μετά από διαμαρτυρία διευθυντών, σχετικά με το γεγονός ότι επιφορτίζονται με 
καθήκοντα που δεν είναι δικά τους αλλά και το ότι ο Δήμος Νέας Σμύρνης και δεν ενημερώνει και 
αναθέτει, ενώ δεν έχει καμιά αρμοδιότητα, εκδόθηκε ανακοίνωση διαμαρτυρίας στις 13/3.  
 
 Στις 17/2 γίνεται παρέμβαση στη συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου με θέμα : 
«Συζήτηση και λήψη αποφάσεων για μέτρα στήριξης της μαθητικής και εκπαιδευτικής κοινότητας 
για την αντιμετώπιση-ιχνηλάτηση  του κορονοϊού.», όπου παρουσιάζονται τα αιτήματα των 
σχολείων. Στις 16/2, στάλθηκε σε όλο το Δημοτικό Συμβούλιο υπόμνημα για το θέμα με τίτλο: «Το 
Υπουργείο Παιδείας αδιαφορεί για τα σχολεία! Ο Δήμος Νέας Σμύρνης θα αναλάβει τις 
ευθύνες του;» 
 
 Για το ΤΕ 6ου Νηπιαγωγείου 
Το ΔΣ ενημερώθηκε ότι ΤΕ του 6ου Νηπιαγωγείου δεν λειτουργεί και δεν υπάρχει και 
προοπτική να λειτουργήσει, αφού η Δ Διεύθυνση δεν έχει προσωπικό να στείλει. Εκδόθηκε 
ανακοίνωση διαμαρτυρίας στις 9 Μαρτίου. Η ανακοίνωση εκδόθηκε κατά πλειοψηφία.  
 
 Εξετάζεις τύπου PISA στο Δημοτικό Σχολείο 
Εκδόθηκε στις 13 Απριλίου ομόφωνη ανακοίνωση με την οποία: Καλούμε το Υπουργείο να 
ακυρώσει την συμμετοχής των σχολείων μας στο διεθνή διαγωνισμό και την κατάργησή του 
ελληνικού PISA. Καλούμε το ΔΣ της ΔΟΕ να οργανώσει καμπάνια ενημέρωσης. Δεν πρέπει 
να επιτρέψουμε να γίνουν οι μαθητές και τα σχολεία μας πειραματόζωα ενός πειράματος διάλυσης, 
κατηγοριοποίησης, ανταγωνισμού και ιδιωτικοποίησης του δημόσιου σχολείου. Καλούμε τη ΔΟΕ να 
καλύψει τους Σ.Δ. για να απορρίψουν τη συμμετοχή των σχολείων τους. Να καλέσει την 
ΑΣΓΜΕ να πάρει ανάλογη θέση και τους γονείς και τους μαθητές να απέχουν από τις 
εξετάσεις PISA. 
 
 4 Απριλίου: Ομόφωνα, στηρίζουμε το αίτημα των νεοδιόριστων συναδέλφων μας για μείωση 
του χρόνου της υποχρεωτικής παραμονής στην οργανική θέση από δύο σε ένα χρόνο ώστε να 
κατοχυρώνουν δικαίωμα μετάθεσης. Ο Σύλλογος Εκπαιδευτικών ΠΕ Νέας Σμύρνης, 
ανταποκρινόμενος στο αίτημα 592 νεοδιόριστων συναδέλφων εκπαιδευτικών στηρίζει και 
προσυπογράφει το αίτημα των νεοδιόριστων εκπαιδευτικών συναδέλφων για υπηρέτηση μόνο για 
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ένα χρόνο στην οργανικής τους θέση (και όχι δύο χρόνια) ώστε να έχουν το δικαίωμα μετάθεσης. 
Οι νεοδιόριστοι εκπαιδευτικοί υποφέρουν έντονα από το κύμα της ακρίβειας που σαρώνει τη χώρα 
και αποτελεί αναγκαιότητα η μείωση της υπηρέτησης της οργανικής στον έναν χρόνο, όπως ίσχυε 
τα προηγούμενα χρόνια. Καλούμε τη Δ. Ο. Ε., την ΟΛΜΕ και τους Συλλόγους Εκπαιδευτικών Π. Ε. 
της χώρας να κλιμακώσουμε τον αγώνα μας για τη διεκδίκηση του παραπάνω αιτήματος με 
κινητοποίηση στο ΥΠΑΙΘ. Στηρίζουμε την πρόταση για κινητοποίηση – συγκέντρωση 
διαμαρτυρίας την ΔΕΥΤΕΡΑ 18 ΑΠΡΙΛΙΟΥ 2022 στις 11:00 π. μ. στο ΥΠΑΙΘ.  
 
 Στις 21 Ιουνίου, μετά τη ΓΣ εκδίδεται ανακοίνωση διαμαρτυρίας για τη σχεδιαζόμενη από το 
Υπ. Παιδείας επέκταση του ωραρίου του Ολοήμερου.  
 

 Την Τετάρτη 31/8 έγινε συνάντηση γνωριμίας των σωματείων της Δ΄ Αθήνας με τον νέο 
διευθυντή εκπαίδευσης κ. Κουμέντο. Παρόντα ήταν μέλη ΔΣ από τους Συλλόγους: Νέας Σμύρνης, 
Καλλιθέας-Μοσχάτου, Αγ. Δημητρίου, Γλυφάδας, Αργυρούπολης-Ελληνικού, Π. Φαλήρου-Τόνισε 
ότι το μοντέλο λειτουργίας της Διοίκησης θα κινηθεί σε τέσσερις άξονες: τη νομιμότητα, τη 
διαφάνεια, τη δικαιοσύνη και την αποτελεσματικότητα! 
 
 Στις 14 Σεπτεμβρίου, σε ανακοίνωση για την αξιολόγηση, πώς συνεχίζουμε τον αγώνα, 
επόμενα βήματα για μέντορες-συντονιστές: Καλωσορίζουμε τους νέους συναδέλφους/σσες και 
ενημερώνουμε (και υπενθυμίζουμε) ότι στη Νέα Σμύρνη 9 στα 10 δημοτικά και 8 στα 11 
νηπιαγωγεία κατέθεσαν τα ενιαία κείμενα και δώσαμε συλλογικά και αποτελεσματικά τη μάχη. 
Ότι πανελλαδικά ηττήθηκε η Κεραμέως. Αναφερόμαστε εν συντομία σε μέντορες με κεντρικό 
το ζήτημα της επίθεσης στο Σύλλογο Διδασκόντων με στόχο τη διάλυσή του. Καλούμε όλους 
στην απεργία –αποχή από την ΥΑ για μέντορες, συντονιστές κλπ όπως αποφάσισε η ΔΟΕ. 
Καλούμε και για τα νέα Ενιαία Κείμενα τα οποία θα έρθουν από ΔΟΕ εγκαίρως. 
 
 Στις 15 Σεπτεμβρίου, εκφράζουμε με ανακοίνωση την έντονη διαμαρτυρία μας σχετικά με το 
περιεχόμενο της επιστολής του Προέδρου της ΔΕΠ κ. Συρίγου προς Διευθυντές Σχολικών 
Μονάδων (8/9/2022) με την οποία ούτε λίγο ούτε πολύ μας καλεί να περικόψουμε τη θέρμανση 
και το φωτισμό στα σχολεία! Μετά από αντιδράσεις, η επιστολή ουσιαστικά ανακλήθηκε.  
 
 Στις 12 Οκτωβρίου, ομόφωνα, στέλνουμε Ενημερωτικό Δελτίο με αναλυτικές οδηγίες για τα 
Ενιαία Κείμενα και τις συνεδριάσεις των Συλλόγων Διδασκόντων για την Α Φάση της 
Αξιολόγησης της Σχολικής Μονάδας.  
 
 Στις 13 Οκτωβρίου, κατά πλειοψηφία στέλνουμε Ενημερωτικό Δελτίο με αναλυτικές οδηγίες 
για την Απεργία-αποχή και την εισήγηση προς την Έκτακτη Γενική Συνέλευση του Συλλόγου 
μας στις 20/10  
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 Στις 28 Νοεμβρίου, ομόφωνα, με αφορμή την ξαφνική μετακίνηση μαθητών-προσφύγων από 
σχολεία της περιοχής μας προς στον καταυλισμό της Μαλακάσας, εκδίδεται ανακοίνωση με 
την οποία καταγγέλλουμε την κυβέρνηση για την απαράδεκτη απόφαση να καταργήσει το 
εμβληματικό πρόγραμμα στέγασης ευάλωτων προσφύγων ESTIA II, αθετώντας μάλιστα ακόμα και 
τη δέσμευση του Υπουργείου προς την Ύπατη Αρμοστεία του ΟΗΕ τον Ιούλιο του 2020 σχετικά με 
την απρόσκοπτη συνέχισή του και αδιαφορώντας για τις οδυνηρές επιπτώσεις. 
 
 Στις 18 Νοεμβρίου εκδίδεται η πρόσκληση για την Τακτική Γενική Συνέλευση της 11ης  
Δεκέμβρη. 
 Στις 3 Δεκεμβρίου εκδίδονται αναλυτικές οδηγίες για τη Γενική Συνέλευση και η αίτηση 
παρακράτησης συνδρομής από τη μισθοδοσία (για τους μόνιμους).  
 
 

Γ. Συμμετοχή σε συσκέψεις Συντονισμού Συλλόγων ΠΕ και ΕΛΜΕ 
Σύμφωνα με πάγια απόφαση του Συλλόγου μας για συμμετοχή σε συσκέψεις Συλλόγων και 
ΕΛΜΕ, συμμετείχαμε στις παρακάτω:  
 
 Το Σάββατο 22/1/2022, πραγματοποιήθηκε στην Αθήνα, στην Αίθουσα Λογιστών, πανελλαδική 
σύσκεψη συντονισμού 47 Συλλόγων Π.Ε. και ΕΛΜΕ, για την οργάνωση της πάλης. Έγινε 
ενημέρωση για τις προτάσεις και το Δελτίο Τύπου που εκδόθηκε.  
 Στις 19/11, πραγματοποιήθηκε πανελλαδική σύσκεψη συντονισμού Συλλόγων Π.Ε. και 
ΕΛΜΕ Έγινε ενημέρωση για το Δελτίο τύπου που εκδόθηκε.  
 Με πρωτοβουλία των Συλλόγων έγινε στις  25/11 μαζική παράσταση διαμαρτυρίας στο 
Υπουργείο Παιδείας στις 13.30 για το θέμα των μονιμοποιήσεων των νεοδιόριστων συναδέλφων 
και το ωράριο των νηπιαγωγών.  
 
Από την κινητοποίηση εκδόθηκε Δελτίο Τύπου στο οποίο αναφέρεται ότι:  
 
«Από την συνάντηση έγινε φανερό ότι το ΥΠΑΙΘ προετοιμάζει νέο γύρο επίθεσης. Συγκεκριμένα: 
α) Ο Γ.Γ. του ΥΠΑΙΘ δήλωσε ότι η ατομική αξιολόγηση θα εφαρμοστεί από φέτος. Τα πάντα είναι 
έτοιμα (πλατφόρμες, ΚΥΑ κλπ), όπως ο ίδιος δήλωσε. 
β) Για το ζήτημα της μονιμοποίησης των νεοδιόριστων-«δόκιμων» συναδέλφων δήλωσε πως το 
ΥΠΑΙΘ θα τοποθετηθεί την επόμενη βδομάδα. Ωστόσο, δεν δεσμεύτηκε για την εφαρμογή του 
νόμου, που προβλέπει τη μονιμοποίηση των “δόκιμων” συναδέλφων, αφού έχει πλέον παρέλθει η 
διετία. Είναι φανερό, με βάση και τα παραπάνω, ότι προετοιμάζεται ρύθμιση, που θα συνδέει την 
μονιμοποίηση των εκπαιδευτικών με την ατομική τους αξιολόγηση, δηλαδή πρώτα αξιολόγηση και 
μετά μονιμοποίηση. Ο Γ.Γ. επιφυλάχθηκε να απαντήσει για το τι θα γίνει και στις Διευθύνσεις 
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Εκπαίδευσης που προχώρησαν στην έκδοση των διαπιστωτικών πράξεων μονιμοποίησης, 
παραπέμποντας σε απόφαση του ΥΠΑΙΘ την επόμενη βδομάδα. 
 
γ) Για το ωράριο των Νηπιαγωγών δήλωσε πως είναι συμβατό με το ωράριο των ολιγοθέσιων 
σχολείων και πρότεινε τη δημιουργία πολυθέσιων-πολυδύναμων Νηπιαγωγείων στα αστικά κέντρα, 
ζητώντας από τα σωματεία να καταθέσουν τις προτάσεις τους . Υπεκφεύγοντας, δήλωσε ότι θα 
εξετάσει το ζήτημα , αφού πρώτα συμβουλευτεί δικηγόρους!!!». 
 
 

Δ. Πρωτοβουλίες του Συλλόγου μας  
 
 Στις 8 Φλεβάρη, Ο Σύλλογος Εκπαιδευτικών Π. Ε. Νέας Σμύρνης ανταποκρινόμενος στην 
πρόταση του Συλλόγου Εκπαιδευτικών Π. Ε. «Η Πρόοδος» Πειραιά  συμμετέχει στην 
οργάνωση κινητοποίησης την Πέμπτη 17 Φεβρουαρίου 2022 στις 14:00 στο Υπουργείο 
Εργασίας  (Σταδίου 29) για το ασφαλιστικό - συνταξιοδοτικό με αιχμή την άμεση και έγκαιρη 
καταβολή των συντάξεων. Απαιτούμε την άμεση και έγκαιρη καταβολή των συντάξεων σε 
όλους τους συνταξιούχους.  
Αγωνιζόμαστε, απαιτούμε, διεκδικούμε: Αυξήσεις σε μισθούς και συντάξεις, Επαναφορά της 
13ης- 14ης  σύνταξης, Άμεση αποκατάσταση των απωλειών της προηγούμενης δεκαετίας, Κατάργηση 
των αντιασφαλιστικών νόμων, Έκτακτες κρατικές επιχορηγήσεις για τα ταμεία – Να επιστραφούν 
πίσω τα κλεμμένα, Θεμελίωση του συνταξιοδοτικού δικαιώματος στα 25 χρόνια υπηρεσίας για 
όλους. Πλήρης σύνταξη στα 30 χρόνια εργασίας και 60 έτη ηλικίας. Καλούμε τις  εκπαιδευτικές 
ομοσπονδίες (ΔΟΕ – ΟΛΜΕ), τους Συλλόγους Εκπαιδευτικών Π. Ε. και τις Ε.Λ.Μ.Ε. να 
πάρουν ανάλογες αποφάσεις συμμετοχής στην κινητοποίηση. 
Συνυπογράφουμε τη σχετική αφίσα Συλλόγων-ΕΛΜΕ και ΠΕΣΕΚ. 
Η απόφαση του ΔΣ λαμβάνεται κατά πλειοψηφία.  
Δύο μέρες πριν την κινητοποίηση, καλούν σε αυτήν και οι ΔΟΕ-ΟΛΜΕ.  
 
 Συμμετέχουμε και καλούμε στην Διαδικτυακή πανελλαδική συνάντηση του ΣΥΝΤΟΝΙΣΤΙΚΟΥ 
ΝΗΠΙΑΓΩΓΩΝ την Κυριακή  27-2-2022   και ώρα 17:30μ.μ. με θέματα: 
- Ωράριο νηπιαγωγών – αδήλωτες υπερωρίες  
-  Συνθήκες εργασίας – μη δυνατότητα αντικατάστασης σε περίπτωση απουσίας (άδειας ή 
ασθένειας)χωρίς να διαταράσσεται ή να αναστέλλεται η λειτουργία του τμήματος -αυξημένο 
διοικητικό έργο με επιφορτισμένα καθήκοντα και επιπλέον ρόλους- σχολική διαρροή 
(τηλεκπαίδευση – κοινωνικά και οικονομικά ασθενείς ομάδες) ελλιπής  στήριξη για τα παιδιά  
(χωρίς παράλληλες στηρίξεις - τμήματα ένταξης -ψυχολόγους) - καθαριότητα με ημερομηνία 
λήξης   
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- Αλλαγή Αναλυτικών Προγραμμάτων (Προς ποια κατεύθυνση υλοποιούνται οι αλλαγές; Τι 
σημαίνει αυτό για τη φιλοσοφία και το σκοπό του Νηπιαγωγείου;) 
- Σχολική στέγη (Χρονοδιάγραμμα ανέγερσης νέων κτιρίων – μεταφορά ενοικιαζόμενων 
ακατάλληλων κτιρίων και αντικατάσταση των προκάτ που χρησιμοποιήθηκαν για την υλοποίηση της 
υποχρεωτικότητας του νηπιαγωγείου με ανέγερση νέων σύγχρονων κτιρίων που να 
ανταποκρίνονται στις βιολογικές και παιδαγωγικές ανάγκες των παιδιών). 
 
Στις 24/2, εκδίδεται ανακοίνωση για τη μείωση του διδακτικού ωραρίου των νηπιαγωγών 
 
 Στις 21 Μάρτη, στα πλαίσια της προετοιμασίας για την πανελλαδική –πανεργατική απεργία, 
καλούμε το ΔΣ της ΔΟΕ, να διαμορφώσει ένα πρόγραμμα δράσης, που να περιλαμβάνει, όπως 
προτείνουν πολλοί Σύλλογοι ΠΕ, Να αναδείξει τη διεκδίκηση αυξήσεων στους μισθούς μας με 
όλους τους τρόπους και με όλες τις μορφές αγώνα. Προτείνουμε ενδεικτικά:  
- Μαζική συλλογή υπογραφών σε ηλεκτρονική πλατφόρμα κάτω από ένα λιτό κείμενο 
(παραθέτουμε την πρόταση του Α΄ Συλλόγου Εκπ/κών Π. Ε. Αθηνών) 
- Έκδοση αφίσας  για το ζήτημα των αυξήσεων (ενδεικτικά: Να ζούμε με αξιοπρέπεια από τον 
μισθό/τη σύνταξή μας, Αποκατάσταση των απωλειών της μνημονιακής δεκαετίας, επαναφορά 
13ου-14ου μισθού).  
- Πανελλαδικές συγκεντρώσεις-διαδηλώσεις.  
- Έγκαιρο απεργιακό σχεδιασμό σε συντονισμό με την ΟΛΜΕ.  
 
 Στο ΔΣ της 31/3, αποφασίζεται κατά πλειοψηφία η συμμετοχή στην καμπάνια των Συλλόγων 
ΠΕ και ΕΛΜΕ για αυξήσεις σε μισθούς και συντάξεις, στην έκδοση αφίσας και την καμπάνια 
ηλεκτρονικών υπογραφών, ως μια προσπάθεια συνέχισης των κινητοποιήσεων και πίεσης των 
Ομοσπονδιών. 
Οι ΣΕΠΕ-ΕΛΜΕ καλούν τους εκπαιδευτικούς να υπογράψουν  κάτω από το παρακάτω 
κείμενο: 
ΑΝΟΙΧΤΗ ΕΠΙΣΤΟΛΗ ΕΚΠΑΙΔΕΥΤΙΚΩΝ ΠΡΟΣ ΤΗΝ ΚΥΒΕΡΝΗΣΗ 
Κύριοι και κυρίες της κυβέρνησης, 
Η υγειονομική κρίση της πανδημίας μετατρέπεται με γοργούς ρυθμούς σε οικονομική κρίση. 
Χιλιάδες οικογένειες μαθητών μας, ξέχωρα από τον καθημερινό φόβο του κορωνοϊού που απειλεί 
τη ζωή τους, βιώνουν και την οικονομική ανασφάλεια. Χιλιάδες θέσεις εργασίας έχουν ήδη χαθεί 
και ακόμη περισσότερες κινδυνεύουν να χαθούν. Η αγορά εργασίας μετατρέπεται σε εργασιακή 
ζούγκλα και χιλιάδες εργαζόμενοι βλέπουν τα ήδη συρρικνωμένα εργασιακά τους δικαιώματα να 
εξανεμίζονται.  
Την ίδια στιγμή, οι απώλειες του μισθού μας, τη δεκαετία 2010 – 2020, ξεπερνούσαν το 30%, ενώ 
οι αντίστοιχες απώλειες στις συντάξεις μετά τη λαίλαπα των μνημονίων και την εφαρμογή μιας 
σειράς αντιασφαλιστικών νόμων έφτασε το 50%. Οι μισθοί των εκπαιδευτικών στην Ελλάδα 
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παρουσιάζουν τις μεγαλύτερες απώλειες σε επίπεδο ΟΟΣΑ, ενώ οι καθαρές αποδοχές 
αναπληρωτών και νεοδιόριστων είναι εξαιρετικά χαμηλές.  
Σε αυτές τις απώλειες, τους τελευταίους μήνες, έρχεται να προστεθεί η έκρηξη της ακρίβειας και 
του πληθωρισμού σε ύψη 25ετίας. Η λεηλασία του μισθού γίνεται ακόμη μεγαλύτερη, ενώ οι τιμές 
του ρεύματος, έχουν φτάσει στα ύψη. Λογαριασμοί ρεύματος και φυσικού 
αερίου σχεδόν διπλάσιοι σε σύγκριση με πέρυσι φτάνουν σταδιακά σε όλο και 
περισσότερους καταναλωτές, νοικοκυριά και επαγγελματίες.   
Σε αυτή την πραγματικότητα, η κυβέρνηση ανακοινώνει «φοροαπαλλαγές» της τάξης των 10€ το 
μήνα, που ήδη έχουν υπερκεραστεί από την ακρίβεια. Ανακοινώνει «μείωση του ΕΝΦΙΑ» της 
τάξης των 5€ τον μήνα, ενώ αναμένονται αυξήσεις των αντικειμενικών αξιών ακινήτων. 
Ανακοινώνει επίδομα θέρμανσης, την ίδια στιγμή που οι τιμές των ενεργειακών πρώτων υλών 
έχουν αυξηθεί περίπου κατά 30%. 
Αυτή η κατάσταση δεν μπορεί να συνεχιστεί. Πρέπει να μπει τέλος στη λεηλασία που έχουν 
υποστεί οι μισθοί των εργαζομένων, στη λεηλασία που έχει υποστεί η ζωή μας. 
Γι’ αυτό το λόγο δηλώνουμε ότι θεωρούμε απαραίτητο να εξασφαλιστούν το αμέσως επόμενο 
διάστημα τα παρακάτω: 
 Άμεσες αυξήσεις σε μισθούς και συντάξεις που να καλύπτουν το κόστος διαβίωσης και να 
εξασφαλίζουν αξιοπρεπή ζωή σε μισθωτούς και συνταξιούχους.  
 Αποκατάσταση όλων των απωλειών της περασμένης δεκαετίας. Επαναφορά του 13ου και του 
14ου μισθού. 
    Αποκατάσταση των απωλειών λόγω αύξησης του πληθωρισμού. 
Εκδόθηκε κοινή αφίσα των ΣΕΠΕ, των ΕΛΜΕ και της ΠΕΣΕΚ.  
 
 Στις 20 Απριλίου συμμετείχαμε στην επιτροπή του Δήμου για το κτιριακό 
Από αυτή τη συνεδρίαση μάθαμε από τον Π. Συρίγο ότι θα αναζητηθούν χώροι για ενοικίαση 
σταθερών δομών. Το επόμενο διάστημα θα βγει μια πρόσκληση ενδιαφέροντος. Οι προδιαγραφές 
είναι αυστηρές, και είναι σύμφωνα με τον ΟΣΚ. Οι αίθουσες να είναι 1,5 τμ ανά παιδί και ο αύλειος 
χώρος 3τμ ανά παιδί. Αυτές είναι οι προδιαγραφές με βάση τις οποίες θα γίνει η πρόσκληση 
ενδιαφέροντος για μίσθωση χώρου. Θα βγει το Μάιο. (ΒΓΗΚΕ ΤΟΝ ΟΚΤΩΒΡΙΟ)   
Οι εκπρόσωποι των δημοτικών παρατάξεων και του Συλλόγου μας έθεσαν ζητήματα όπως: Έχει 
αργήσει να ξεκινήσει και η διαδικασία και η λειτουργία της επιτροπής που ήταν διεκδίκηση των 
φορέων και υπάρχει έλλειμμα αξιοπιστίας του Δήμου. Πρέπει να προχωρήσει γρήγορα ο Δήμος για 
την εξεύρεση των σταθερών δομών που είναι απαραίτητες και που φυσικά πρέπει να πληρούν όλες 
τις προδιαγραφές και όχι μόνο με ενοικίαση. Δεν υπάρχει συνολικός σχεδιασμός από τον Δήμο. 
Στα υπάρχοντα ΠΡΟΚΑΤ υπάρχουν προβλήματα τα οποία πρέπει να λυθούν άμεσα. Η μεταφορά 
μικρών παιδικών σε μεγάλες αποστάσει με λεωφορεία θα έπρεπε να λυθεί από την επόμενη 
σχολική χρονιά. Τα παιδιά του 7ου νηπιαγωγείου είναι το πιο ακραίο παράδειγμα που μετακινούνται 
από την Κράτητος στο ΕΠΑΛ. Επίσης υπάρχουν προβλήματα λειτουργικότητας στις προσωρινές 
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δομές που πρέπει να λυθούν. Όπως το θέμα του εξαερισμού των αιθουσών στη σταθερή δομή του 
ΕΠΑΛ και τα στέγαστρα στα ΠΡΟΚΑΤ.  
Οι πολλές πολυκατοικίες που χτίζονται δείχνουν ότι οι ανάγκες θα αυξηθούν. Η επιτροπή να έχει 
ένα σταθερό ρυθμό συνεδρίασης και να είμαστε πιο συγκεκριμένοι την επόμενη φορά. Η πρώτη 
στόχευση να είναι να έχουν κοντινή στέγαση και όχι μεταφορά σε τέτοια απόσταση τα παιδιά του 
7ου Νηπιαγωγείου.  
Υπήρξε δέσμευση ότι θα γίνει νέα συνεδρίαση στα μέσα Μαΐου. Η οποία δεν 
πραγματοποιήθηκε ακόμη.  
 
 Με ομόφωνη απόφαση, εκδόθηκε γράμμα για τους γονείς σχετικά με τον ελληνικό διαγωνισμό 
PISA που μοιράστηκε έξω από το 12ο Δημοτικό Σχολείο στις 18/5, για ενημέρωση των γονέων και 
απάντηση στις ανακρίβειες του Υπουργείου, «Γιατί θέλουμε ένα σχολείο που θα μορφώνει 
ολόπλευρα και ουσιαστικά, που δεν «θα διδάσκει για το τεστ». Γιατί δεν θέλουμε να γίνει και 
ο διαγωνισμός PISA άλλος ένας τρόπος που θα χωρίζει σε κατηγορίες μαθητές και σχολεία, 
που θα ανοίγει το δρόμο για ακόμα περισσότερες αντιεκπαιδευτικές πολιτικές.»  
 
 Στις 8 Ιουνίου καλούμε τις Νηπιαγωγούς μέλη του Συλλόγου μας να υπογράψουν το κείμενο 
του Συντονιστικού Νηπιαγωγών για το ωράριο των νηπιαγωγών.  Το εισαγωγικό του κειμένου 
αναφέρει:  
«Συνάδελφοι/σσες, τo Συντονιστικό Νηπιαγωγών ξεκινάει τη συγκέντρωση υπογραφών 
συναδέλφων Νηπιαγωγών προκειμένου να λειτουργήσει ως μέσο πίεσης προς το Υπουργείο 
Παιδείας για την αποκατάσταση της ισονομίας και της ισότητας του ωραρίου Νηπιαγωγών. Η αρχή 
της ισότητας προσδιορίζεται με βάση το άρθρο 4 παρ. 1 του Συντάγματος, με την οποία, όπως είναι 
γνωστό, καθιερώνεται, όχι μόνον η ισότητα των Ελλήνων απέναντι στο νόμο, αλλά και η ισότητα 
του νόμου απέναντι σε αυτούς και με τις ειδικότερες διατάξεις του άρθρου 22 παρ. 1 και 2 του 
Συντάγματος, σύμφωνα με τις οποίες προστατεύεται το δικαίωμα στην εργασία και ό,τι συνδέεται 
με αυτήν. 
Για την προώθησή του αιτήματος, και με βάση τις θέσεις του κλάδου, ΣΥΓΚΕΝΤΡΩΝΟΥΜΕ 
ΥΠΟΓΡΑΦΕΣ ΟΙ ΟΠΟΙΕΣ ΑΜΕΣΑ ΘΑ ΑΠΟΣΤΑΛΟΥΝ ΣΕ ΔΟΕ –ΒΟΥΛΕΥΤΕΣ 
ΠΡΟΚΕΙΜΕΝΟΥ ΝΑ ΠΙΕΣΟΥΝ ΜΕ ΚΑΘΕ ΔΥΝΑΤΟ ΜΕΣΟ.» 
Η απόφαση του ΔΣ πάρθηκε κατά πλειοψηφία. 
Το κείμενο διακινήθηκε και στη ΓΣ της 18 Ιουνίου και συγκέντρωσε τις υπογραφές της 
συντριπτικής πλειοψηφίας των νηπιαγωγών. Στη συνέχεια, παραδόθηκε στο Συντονιστικό 
Νηπιαγωγών και κατατέθηκαν μαζί με τις υπόλοιπες υπογραφές που είχαν συγκεντρωθεί 
πανελλαδικά, στο Συνέδριο της ΔΟΕ.  
 
 Στις 12 Οκτωβρίου, με ομόφωνη ανακοίνωση με τίτλο: «Άμεση και αυτοδίκαιη  
ΜΟΝΙΜΟΠΟΙΗΣΗ εκπαιδευτικών ΕΙΔΙΚΗΣ ΑΓΩΓΗΣ που διορίστηκαν τον Αύγουστο του 
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2020, με την ολοκλήρωση της διετίας», καλούμε σε παράσταση διαμαρτυρίας στη Δ 
Διεύθυνση, την Παρασκευή 14 Οκτωβρίου. Η πρωτοβουλία πάρθηκε από μέλη του Συλλόγου 
μας. Συντονίστηκαν σε αυτήν οι 6 Σύλλογοι της Δ Αθήνας.  
 
 Στις 14 Οκτωβρίου, με ομόφωνη απόφαση, αποστέλλεται στη Δ Διεύθυνση ανακοίνωση με 
τίτλο «Να δοθεί η μείωση του ωραρίου στις νηπιαγωγούς στα 4/θέσια και άνω Νηπιαγωγεία. 
Να πληρωθούν οι οφειλόμενες υπερωρίες του 2021-22». Η ανακοίνωση παραδίδεται και στον 
Δ/ντη Εκπαίδευσης στα πλαίσια της παράστασης διαμαρτυρίας των Συλλόγων της Δ Αθήνας. 
Η τοποθέτησή του είναι αρνητική.   
 

  Στις 16 Οκτωβρίου, με ομόφωνη απόφαση, εκδίδεται από το Σύλλογο ο «ΟΔΗΓΟΣ 
ΔΙΚΑΙΩΜΑΤΩΝ ΑΝΑΠΛΗΡΩΤΩΝ/ΤΡΙΩΝ», στον οποία αναφέρεται: «Συναδέλφισσα, 
συνάδελφε 
Το ενημερωτικό φυλλάδιο που κρατάς έχει σκοπό να σε κατατοπίσει, όσο πιο αναλυτικά 
γίνεται, για τα εργασιακά, ασφαλιστικά και συνδικαλιστικά σου δικαιώματα. Είναι σημαντικό να 
γνωρίζεις ότι αυτά τα δικαιώματα κατακτήθηκαν με αγώνες.  
Επίσης, η υπεράσπισή τους και, κυρίως, η διεύρυνσή τους και η εξίσωση των δικαιωμάτων 
των αναπληρωτών με αυτά των μονίμων συναδέλφων αποτελεί σημαντικό πεδίο διεκδίκησης 
και αγώνα για το εκπαιδευτικό κίνημα. Η συμμετοχή σου σε αυτούς τους αγώνες είναι 
σημαντική.»  
 
 Στις 16 Οκτωβρίου, δημοσιοποιείται με ανακοίνωση το κάλεσμα του Συλλόγου για ΑΠΟΧΗ 
από τις ηλεκτρονικές εκλογές- παρωδία, για τα Υπηρεσιακά Συμβούλια.   
Η απόφαση πάρθηκε κατά πλειοψηφία 
Καταγγέλλουμε την απαράδεκτη και βαθιά αντιδημοκρατική εγκύκλιο Φ.350/99/124100/Ε3-
10/10/2022 του ΥΠΑΙΘ που καθορίζει ότι η εκλογή των αιρετών εκπροσώπων των 
Υπηρεσιακών Συμβουλίων θα διεξαχθεί αποκλειστικά με ηλεκτρονική ψηφοφορία. Χωρίς να 
κρατηθούν ούτε τα προσχήματα, χωρίς καμία δυνατότητα ελέγχου της διαδικασίας, αφού σύμφωνα 
με τις πρωτοφανείς διατάξεις της εγκυκλίου, κανείς δεν θα έχει πρόσβαση στη λίστα 
ψηφισάντων (οι εφορευτικές επιτροπές ΑΠΑΓΟΡΕΥΕΤΑΙ να τη δώσουν στους Συλλόγους!) 
δηλαδή κανείς δεν θα μπορεί να ελέγξει πόσοι και ποιοι ψήφισαν! Πρόκειται για μια διαδικασία 
διάτρητη, ανοιχτή σε κάθε προσπάθεια νόθευσης του αποτελέσματος. Θυμίζουμε ότι το 2020 
με το εμβληματικό 95% της πανελλαδικής αποχής μας οι εκπαιδευτικοί δώσαμε συντριπτική 
απάντηση στην Κεραμέως, που με πρόσχημα την πανδημία ήθελε να χτυπήσει το εκπαιδευτικό 
κίνημα και τις συλλογικές του διαδικασίες, να δικαιολογήσει την προαποφασισμένη ουσιαστική 
κατάργηση των αιρετών, την εγκατάσταση των δοτών και των πρόθυμων να υπηρετήσουν την 
πολιτική διάλυσης του δημόσιου σχολείου. Καλούμε τη ΔΟΕ να σταθεί στο ύψος των 
περιστάσεων. Να μη νομιμοποιήσει τις ηλεκτρονικές «εκλογές» – παρωδία! Να αποφασίσει 
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έστω και τώρα ΑΠΟΧΗ από τις εκλογές-παρωδία και να καλέσει τις παρατάξεις που 
κατέθεσαν ψηφοδέλτια να τα αποσύρουν.  
 
 Στις 18 Οκτώβρη, συνυπογράφουμε το παρακάτω κοινό κάλεσμα για ΑΠΟΧΗ από την 
παρωδία των ηλεκτρονικών εκλογών με τους 6 Συλλόγους της Δ Αθήνας.  
Η απόφαση πάρθηκε κατά πλειοψηφία.  
Κοινή ανακοίνωση 6 Συλλόγων της Δ’ Αθήνας για ΑΠΟΧΗ από τις ηλεκτρονικές εκλογές 
αιρετών 
Την Δευτέρα 17/10/2022 πραγματοποιήθηκε κοινή συνεδρίαση 6 συλλόγων Πρωτοβάθμιας 
Εκπαίδευσης Δ’ Αθήνας (Γλυφάδας Βάρης Βούλας Βουλιαγμένης, Θουκυδίδης, Καλλιθέας  
Μοσχάτου «Αριστοτέλης Έλλη Αλεξίου», Νέας Σμύρνης «Ο Χρυσόστομος Σμύρνης», Παλαιού 
Φαλήρου, «Ο Παρθενώνας») με θέμα τις ηλεκτρονικές εκλογές για ανάδειξη αιρετών στις 
5/11/2022.  
Αποφασίστηκε ΑΠΟΧΗ από τις ηλεκτρονικές εκλογές και η συνυπογραφή του παρακάτω κειμένου, 
που έχει ήδη υπογραφεί κι από άλλους συλλόγους. 
ΛΕΜΕ ΟΧΙ ΣΤΙΣ ΗΛΕΚΤΡΟΝΙΚΕΣ ΕΚΛΟΓΕΣ ΑΙΡΕΤΩΝ /  ΚΑΤΑΓΓΕΛΛΟΥΜΕ & 
ΑΠΕΧΟΥΜΕ ΑΠΟ ΚΑΘΕ ΔΙΑΔΙΚΑΣΙΑ 
Ο αυταρχισμός και η προσπάθεια χειραγώγησης δε θα περάσουν! 
Δίνουμε και πάλι ηχηρή απάντηση στο Υπουργείο Παιδείας και την κυβέρνηση! 
Συνεχίζουμε από εκεί που 2 χρόνια πριν, πάλι με τη δράση των συλλόγων μας και όλου του 
εκπαιδευτικού κινήματος ακυρώσαμε στην πράξη τις ηλεκτρονικές εκλογές αιρετών με μαζική 
απόχη του 95% των συναδέλφων και δεν αναγνωρίσαμε, δεν νομιμοποιήσαμε καμία εκλογή από μια 
τέτοια διάτρητη διαδικασία.  
Θεωρούμε πολύ αρνητική εξέλιξη την πρόσφατα δημοσιευμένη απόφαση μιας  πλειοψηφίας  του 
Δ.Σ. της  ΔΟΕ που αποδέχεται συμμετοχή στις ηλεκτρονικές  εκλογές αιρετών κόντρα στην  
προηγούμενη ομόθυμη απόφαση του κλάδου. Απαιτούμε την άμεση ανάκλησής της!  
Διαπιστώθηκε από κοινού ότι συμμετοχή στις ηλεκτρονικές εκλογές : 
 νομιμοποιεί/υλοποιεί  το  νόμο Χατζηδάκη  
 ανοίγει το δρόμο επιβολής των ηλεκτρονικών διαδικασιών και στα σωματεία μας με στόχο 
την αποσάθρωσή τους  
 υπονομεύει τη δημοκρατία στην εκπαίδευση και το συνδικαλιστικό κίνημα 
 προάγει τη νοθεία και τον εκβιασμό καθώς αφαιρεί κάθε δυνατότητα όχι μόνο στα 
σωματεία να έχουν καταλόγους ψηφισάντων αλλά -το πρωτοφανές- ακόμα και στις ίδιες τις 
εφορευτικές επιτροπές!!  
 Αποφασίσαμε από κοινού ότι:  
 καταγγέλλουμε τη διαδικασία και ζητάμε άμεση απόσυρση της εγκυκλίου ηλεκτρονικών 
εκλογών 
 απαιτούμε αποκλειστικά δια ζώσης εκλογική διαδικασία  
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 ακυρώνουμε στην πράξη με αποχή από κάθε διαδικασία  
 δεν καταθέτουμε ψηφοδέλτια ! Καλούμε όλες τις παρατάξεις και ενδεχόμενους 
μεμονωμένους υποψηφίους να μην καταθέσουν υποψηφιότητα 
 κανένας συνάδελφος/ισσα -μέλος μας να μην είναι υποψήφιος/α 
 δεν μπαίνουμε-δεν «κλικάρουμε»  στην ηλεκτρονική πλατφόρμα και στα μηνύματα που 
αφορούν τις ηλεκτρονικές εκλογές 
 καλούμε τις /τους συναδέλφους να μη συμμετέχουν ως εφορευτική επιτροπή και μάλιστα 
εκτός  μέρας και ωραρίου εργασίας! Και παρέχουμε πλήρη συνδικαλιστική κάλυψη για να μην 
αποδεχτούν διορισμό και καθήκοντα που αντιστρατεύονται τα συλλογικά μας συμφέροντα. 
 δε θα αναγνωρίσουμε κανέναν ψευδοαιρετό που θα δεχτεί να εκλεγεί από εκλογές-
παρωδία στο βωμό της προσωπικής του ανέλιξης και προβολής υπηρετώντας  πελατειακές 
σχέσεις για πολιτικά και άλλα συμφέροντα. Δεν θα αποτελούν αιρετούς του κλάδου αλλά τα 
στηρίγματα της επιβολής της πολιτικής της Κεραμέως στον κλάδο.   
 δεν θα υπηρετήσουμε την πολιτική του ΥΠΑΙΘ -κανένας σύλλογος δε θα αναλάβει ευθύνη 
συγκέντρωσης ψηφοδελτίων και επικοινωνίας με τη Δ/νση Α’ Αθήνας. 
Αφήνουμε έτσι το δρόμο ανοιχτό στον αγώνα για την αποκατάσταση των δημοκρατικών διαδικασιών 
και της ελεύθερης και ακηδεμόνευτης από το κράτος  συνδικαλιστικής δράσης. 
Θα συμβάλλουμε με όλες μας τις δυνάμεις στην αποτροπή της διαδικασίας ηλεκτρονικών εκλογών 
ΕΚΛΟΓΕΣ ΔΙΑ ΖΩΣΗΣ ΠΑΝΤΟΥ - Για να έχουμε σωματείο, συνδικάτο, αιρετούς 
ΣΤΙΣ 5 ΤΟΥ ΝΟΕΜΒΡΗ ΑΠΕΧΟΥΜΕ ΜΑΖΙΚΑ 
ΚΑΙ ΣΤΙΣ 9 ΤΟΥ ΝΟΕΜΒΡΗ ΑΠΕΡΓΟΥΜΕ ΜΑΖΙ ΜΕ ΟΛΟΥΣ ΤΟΥΣ ΕΡΓΑΖΟΜΕΝΟΥΣ 
 
 Στις 20 Οκτωβρίου, 48 Σύλλογοι ΠΕ  37 ΕΛΜΕ και 4 Σύλλογοι ΣΕΠΕΑ καλούν σε 
ΑΠΟΧΗ από τις ηλεκτρονικές εκλογές παρωδία και εκδίδουν αφίσες. Είναι οι:  
 Σύλλογοι ΠΕ:  Α’ Αθηνών, Αθηνά, Αριστοτέλης, Ηλιούπολη «Παπαμαύρος», Παρθενώνας, 
Ρ. Ιμβριώτη, Αμαρουσίου, Περικλής, Σεφέρης, Αιγάλεω, Γληνός, Κορυδαλλού-Αγ. 
Βαρβάρας, Περιστέρι «Έλλη Αλεξίου», Χαϊδάρι, Αργυρούπολη-Άλιμος-Ελληνικό 
«Θουκιδίδης», Γλυφάδα-Βούλα-Βάρη-Βουλιαγμένη, Καλλιθέα-Μοσχάτο, Ν. Σμύρνη, 
Δελμούζος, Κ. Σωτηρίου, Σωκράτης, Λιόσια-Ζεφύρι-Φυλή «Ηρώ 
Κωνσταντοπούλου», Πρόοδος, Νίκαιας-Πειραιά, Κερατσινίου-Περάματος «Ν. Πλουμπίδης», 
Α’ Πειραιά «Ρ. Φεραίος», Σαλαμίνας, Αργοσαρωνικού) καθ 
Κέρκυρα, Κεφαλληνίας, Λαγκαδά, Λάρισας "Κ. Γκούμας", Νάξου και μικρών Κυκλάδων, 
Μεσσηνίας, Σύρος-Τήνος-Μύκονος, Χίος, Σάμου, Κόρινθος, Πιερίας, Κιάτο, Ροδόπης, 
Λήμνος, Γρεβενών, Ζ' Θεσσαλονίκης, Ικαρία, Λεχαινών, Φωκίδας  
 ΣΕΠΕΑ: Θεσσαλίας, Κ. Μακεδονίας, Λάρισας, Τρικάλων 
 ΕΛΜΕ: Β ΑΘΗΝΑΣ,  Ε ΑΘΗΝΑΣ, ΝΟΤΙΑΣ ΑΘΗΝΑΣ, ΑΝΩ ΛΙΟΣΙΩΝ - ΖΕΦΥΡΙΟΥ - 
ΦΥΛΗΣ, ΑΡΚΑΔΙΑΣ,  ΑΡΤΑΣ, Δ ΑΝΑΤΟΛΙΚΗΣ ΑΤΤΙΚΗΣ, Α ΔΥΤΙΚΗΣ ΑΤΤΙΚΗΣ 
(ΠΕΡΙΣΤΕΡΙ), Β ΔΥΤΙΚΗΣ ΑΤΤΙΚΗΣ (ΑΙΓΑΛΕΩ), Γ  ΔΥΤΙΚΗΣ ΑΘΗΝΑΣ, ΚΑΛΛΙΘΕΑΣ 
- ΝΕΑΣ ΣΜΥΡΝΗΣ - ΜΟΣΧΑΤΟΥ, Β ΔΩΔΕΚΑΝΗΣΟΥ, Β ΕΒΡΟΥ, ΕΥΒΟΙΑΣ, 
ΖΑΚΥΝΘΟΥ, ΗΛΕΙΑΣ, ΗΡΑΚΛΕΙΟΥ, Α ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ, Γ ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ, 
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Δ ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ, Ε ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ, ΙΚΑΡΙΑΣ – ΦΟΥΡΝΩΝ, ΚΑΣΤΟΡΙΑΣ, 
ΚΕΡΚΥΡΑΣ, ΚΕΦΑΛΛΟΝΙΑΣ – ΙΘΑΚΗΣ, Α ΚΥΚΛΑΔΩΝ, ΛΑΡΙΣΑΣ, ΛΕΣΒΟΥ, 
ΛΕΥΚΑΔΑΣ, ΛΗΜΝΟΥ, ΠΕΙΡΑΙΑ, Α ΠΕΛΛΑΣ, ΡΕΘΥΜΝΟΥ, ΣΑΜΟΥ, ΦΘΙΩΤΙΔΑΣ, 
ΦΩΚΙΔΑΣ, ΧΑΝΙΩΝ 
 
 Στις 5 Νοεμβρίου, γίνεται αίτημα προς τη Δ Διεύθυνση για να δοθούν στο Σύλλογο 
Τα ονοματεπώνυμα και τα στοιχεία επικοινωνίας των μελών της εφορευτικής επιτροπής Οι 
ηλεκτρονικοί κατάλογοι και ο αριθμός των συναδέλφων που έχουν δικαίωμα συμμετοχής στις 
ηλεκτρονικές εκλογές. Ο υπεύθυνος/η ανάρτησης στην πλατφόρμα των προσωπικών στοιχείων 
των εκλογέων. Και με το πέρας της εκλογικής διαδικασίας: Τα πρακτικά αρχαιρεσιών, οι 
καταστάσεις ψηφισάντων, ο αριθμός των ψηφισάντων επί του συνόλου των συναδέλφων του 
ΠΥΣΠΕ 
Η απάντηση του Δ/ντη Εκπαίδευσης είναι αρνητική 
 
Απολογισμός: Στις εκλογές της Δ Αθήνας, η αποχή ήταν 78,41% και η συμμετοχή 21,59 %. 
Ψήφισαν 799 άτομα, ενώ το 2018 είχαν ψηφίσει 2450. Δεν έχουν εκδοθεί μέχρι στιγμής 
επίσημα αποτελέσματα!!! 
Σε πανελλαδικό επίπεδο, σύμφωνα με τα επίσημα αποτελέσματα του Υπ. Παιδείας, το 
ποσοστό συμμετοχής ήταν 30%.  
 
 Στις 20 Οκτωβρίου, γίνεται έκτακτη Γενική Συνέλευση με θέμα: ΑΠΕΡΓΙΑ-ΑΠΟΧΗ ΑΠΟ 
ΜΕΝΤΟΡΕΣ-ΣΥΝΤΟΝΙΣΤΕΣ. Η απόφαση του ΔΣ πάρθηκε κατά πλειοψηφία.  
Στην αρχή της Γ.Σ. διαπιστώθηκε από το Προεδρείο η καταστατική απαρτία με παρουσία 50 
μελών. Μετά την εισήγηση του ΔΣ και τη διαλογική συζήτηση που ακολούθησε τέθηκαν σε 
ψηφοφορία οι παρακάτω προτάσεις: 
Α. Η πρόταση του ΔΣ: «Η Γενική Συνέλευση εξουσιοδοτεί το ΔΣ του Συλλόγου μας να 
προκηρύξει απεργία-αποχή από τα καθήκοντα μέντορα και ενδοσχολικού συντονιστή (Υπ. 
Αποφάσεις Φ12/102913/ΓΔ4 και Φ12/102919/ΓΔ4), με επίδοση αντίστοιχου εξώδικου 
στους αρμόδιους, στο βαθμό που κριθεί απαραίτητο λόγω εξελίξεων».  
Η πρόταση συγκέντρωσε 37 ψήφους υπέρ, 0 κατά και 3 λευκά 
Αποτελεί απόφαση της Γενικής Συνέλευσης 
Β. Η πρόταση μέλους του ΔΣ, να προκηρυχτεί απεργία-αποχή από τον τοπικό Σύλλογο μόνο 
αν δώσει τέτοια οδηγία η ΔΟΕ, και η πρόταση μέλους του ΔΣ να ακολουθήσουμε 
αποκλειστικά και μόνο τις οδηγίες της ΔΟΕ πήραν από 1 ψήφο υπέρ και 1 λευκό. 
ΣΤΗ ΣΥΝΕΛΕΥΣΗ ΤΕΘΗΚΕ ΔΕΥΤΕΡΟ ΘΕΜΑ για τη στήριξη της διεκδίκησης των 
νεοδιόριστων του 2020 για άμεση μονιμοποίηση.  
Με συντριπτική πλειοψηφία εγκρίθηκε η πρόταση: «Στηρίζουμε τους νεοδιόριστους με όποιο 
τρόπο κρίνουν απαραίτητο, κινηματικά και νομικά» 
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 Στις 30 Οκτώβρη, με ομόφωνη πρωτοβουλία του Συλλόγου μας, συνυπογράφουμε κάλεσμα  
6 Συλλόγων της Δ’ Αθήνας (Γλυφάδας Βάρης Βούλας Βουλιαγμένης, «Θουκυδίδης», 
Καλλιθέας  Μοσχάτου «Αριστοτέλης Έλλη Αλεξίου», Νέας Σμύρνης Παλαιού Φαλήρου, «Ο 
Παρθενώνας») για σύσκεψη νεοδιόριστων εκπαιδευτικών του 2020  
Μετά την αρνητική στάση της Δ Διεύθυνσης σχετικά με την μονιμοποίηση των νεοδιόριστων 
εκπαιδευτικών μέχρι της 20/10 ως όφειλε, καλούμε διαδικτυακή σύσκεψη των συναδέλφων/σσων 
νεοδιόριστων του 2020 με τα ΔΣ των Συλλόγων της Δ Αθήνας για να σχεδιάσουμε και να 
συναποφασίσουμε τα επόμενά μας βήματα.  Η διαδικτυακή σύσκεψη θα γίνει την Πέμπτη 3 
Νοεμβρίου και ώρα 6.00 μμ.  
Η σύσκεψη κατάληξε ότι: Πρέπει να περιμένουμε ότι οι διευθύνσεις δεν θα προχωρήσουν σε 
μονιμοποίηση με απλές πιέσεις. Αυτό ισχύει ιδιαίτερα για τη Δ Διεύθυνση Πρέπει να γίνει μια 
μαζική κινητοποίηση νεοδιόριστων –Συλλόγων στη Δ Διεύθυνση με παρουσία μελών της ΔΟΕ.  
 
 Στις 10/11, με ομόφωνη απόφαση του ΔΣ, για το θέμα της διεκδίκησης των υπερωριών 
των νηπιαγωγών που υπηρετούν σε λειτουργικά 4θεσια και άνω νηπιαγωγεία, δίνονται οι 
παρακάτω οδηγίες στις νηπιαγωγούς: Η διαδικασία για την θεμελίωση της διεκδίκησης των 
υπερωριών είναι η παρακάτω: Στέλνουμε  ΑΜΕΣΑ και χωρίς καμία καθυστέρηση στη 
Διεύθυνση Π.Ε. Δ΄Αθήνας:- Αντίγραφο του Πρακτικού του Συλλόγου Διδασκόντων για την 
ανάθεση υπερωριών στους/στις  συναδέλφους  για σύνολο των επιπλέον ωρών. Στο πρακτικό 
πρέπει να αναφέρεται ο αριθμός των ωρών υπερωριακής διδασκαλίας για κάθε εκπαιδευτικό. Η 
ημερομηνία του Πρακτικού, κανονικά θα έπρεπε να είναι το Σεπτέμβρη. Οι υπερωρίες θα 
διεκδικηθούν από την ημερομηνία που αναγράφεται στο πρακτικό και μετά.  - Αίτημα προς το 
ΠΥΣΠΕ για  ανάθεση υπερωριών στην Προϊσταμένη του Νηπιαγωγείου. - Το Εβδομαδιαίο 
Ωρολόγιο Πρόγραμμα ΜΕ ΟΡΘΗ ΕΠΑΝΑΛΗΨΗ  στο οποίο να αναγράφεται ξεχωριστά το 
υποχρεωτικό διδακτικό ωράριο  και οι υπερωρίες του κάθε  εκπαιδευτικού και το πρακτικό 
συλλόγου διδασκόντων για ανάθεση τμημάτων με τα οποία αποδεικνύουν ότι  καλύπτουν το 
ωρολόγιο πρόγραμμα των τμημάτων τους από την πρώτη μέρα λειτουργίας των σχ. μονάδων  
υπερβαίνοντας το διδακτικό τους ωράριο. 
Κοινοποιείται και το προτεινόμενο πρακτικό  
 
 Στις 12 Νοεμβρίου, εκδίδεται ανακοίνωση διαμαρτυρίας Σχετικά με τον ορισμό των 
διευθυντών/τριων και προισταμένων ως Υπευθύνων Ενεργειακών Υποδομών/Εγκαταστάσεων 
στις σχολικές μονάδες από τον Διευθυντή της Δ Διεύθυνσης ΠΕ. Επισημαίνεται ότι πρόκειται 
για αστοχία, αφού ο Ενεργειακός Υπεύθυνος, σύμφωνα με το αρ. 8 της 
Δ6/Β/14826/17.06.2008 (Β' 1122) κοινής υπουργικής απόφασης,  «ενεργειακός υπεύθυνος 
δύναται να είναι μηχανικός κατηγορίας ΠΕ, σχετικής με το αντικείμενο ειδικότητας, ή 
κατηγορίας ΤΕ εφόσον δεν υπάρχει αντίστοιχος της κατηγορίας ΠΕ και ορίζεται από το 
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Γενικό Γραμματέα του αρμόδιου Υπουργείου ή Περιφέρειας ή το όργανο διοίκησης του οικείου 
Φορέα.» !!!! 
Και τίθεται το ζήτημα ότι ΔΕΝ ΕΙΝΑΙ ΔΥΝΑΤΟΝ να γίνεται αποδεκτό από ανθρώπους της 
εκπαίδευσης, ότι οι διευθυντές/τριες των σχολικών μονάδων και οι προϊσταμένες των 
νηπιαγωγείων που έχουν πνιγεί ήδη στη γραφειοκρατία θα επιφορτιστούν με ΜΙΑ ΑΚΟΜΑ 
γραφειοκρατική δουλειά, για ζητήματα που δεν είναι ούτε στην αρμοδιότητά τους ούτε στη 
δυνατότητά τους να τα διαχειριστούν.  
Καλούμε το ΔΣ της ΔΟΕ να παρέμβει και μέσω της νομικής συμβούλου και να υπερασπιστεί 
το σχολείο και τον παιδαγωγικό του ρόλο απέναντι σε όλους όσους αδιαφορούν για αυτόν.    
Ανακοίνωση διαμαρτυρίας εκδίδουν κα άλλοι Σύλλογοι της Δ Αθήνας.  
Μετά τις διαμαρτυρίες ο Δ/ντης Εκπαίδευσης, ενημερώνει «άτυπα» τους διευθυντές/τριες και τα 
ΔΣ ότι θα στείλει έγγραφο με το οποίο θα διευκρινίζει ότι δεν είναι σαφές το νομικό πλαίσιο!  
 
 Την Δευτέρα 14 Νοεμβρίου, πραγματοποιήθηκε η 2η παράσταση διαμαρτυρίας στη Δ΄ 
Διεύθυνση, για το θέμα της μονιμοποίησης των νεοδιόριστων εκπαιδευτικών όπου και 
παραβρέθηκαν όλα τα ΔΣ των Συλλόγων της  Δ΄ Αθήνας καθώς και αντιπροσωπεία των 
νεοδιόριστων συναδέλφων. Από τη μεριά των Συλλόγων εκφράστηκε για άλλη μια φορά ο φόβος, η 
αγωνία και η δυσαρέσκεια για τη θέση στην οποία έχουν περιέλθει οι νεοδιόριστοι συνάδελφοι και 
ενδεικτικά επισημάνθηκε η σκοπιμότητα του  «ιδιότυπου καθεστώτος ομηρίας» που τους έχει 
επιβληθεί από το ΥΠΑΙΘ. Έμφαση δόθηκε στην αναγκαιότητα άμεσης λύσης και στην υπαιτιότητα 
του προβλήματος, καθώς είναι ολοφάνερη η προσπάθεια του ΥΠΑΙΘ να εκβιάσει τους 
συναδέλφους να αποδεχτούν την αξιολόγησή τους με σκοπό τη μονιμοποίησή τους, κατ΄εφαρμογή 
των «αντιεκπαιδευτικών» νόμων 4692/2020 και 4823/2021. 
Από τη μεριά της διοίκησης, ο Διευθυντής Εκπαίδευσης δήλωσε, ότι ισχύει για όλους τους 
εκπαιδευτικούς ο νόμος 4823/2021 -ακόμη και για όσους διορίστηκαν πριν την ψήφισή του, 
αναγνωρίζει πως υπάρχει νομοθετικό κενό σχετικά με το ζήτημα της μονιμοποίησης καθώς δεν 
υπάρχουν οι απαραίτητες δομές προκειμένου να προχωρήσει η αξιολόγηση των νέων συναδέλφων 
και η μονιμοποίησή τους και πως ο ίδιος δεν προτίθεται να το κάνει χωρίς την απαιτούμενη 
νομοθετική ρύθμιση. Δήλωσε επίσης  πως στις 11 Νοεμβρίου 2022, στάλθηκε έγγραφο στο 
ΥΠΑΙΘ, όπου εκθέτει το θέμα και ζητά να υπάρξει τροποποιητική νομοθετική ρύθμιση κατ’ 
εξαίρεση των προϋποθέσεων που θέτει ο πρόσφατος νόμος,  ώστε να μπορέσει η Διεύθυνση να 
προχωρήσει στη μονιμοποίηση των συναδέλφων που διορίστηκαν το 2020.  
 
Ο Δ/ντης εκπαίδευσης έστειλε στις 25/11 στους 6 Συλλόγους την παρακάτω απάντηση:  
 «Απάντηση σε ερωτήματα σχετικά με τη διαδικασία μονιμοποίησης νεοδιόριστων 
εκπαιδευτικών»  
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Σε απάντηση ανακοινώσεων και σχετικών ερωτημάτων που υποβάλλονται στην υπηρεσία μας 
αναφορικά με τη διαδικασία μονιμοποίησης των νεοδιόριστων εκπαιδευτικών, υπενθυμίζουμε ότι 
απαιτείται η εφαρμογή της ισχύουσας νομοθεσίας.  
Επειδή δεν πληρούνται οι προβλεπόμενες από τον νόμο 4823/2021 (Α΄ 136) προϋποθέσεις 
μονιμοποίησης των δόκιμων εκπαιδευτικών, αποστείλαμε στο Υ.ΠΑΙ.Θ. το υπ΄ αριθ. 12877/11-11-
2022 υπηρεσιακό σημείωμα με θέμα «Υπηρεσιακό Σημείωμα-Διαδικασία Μονιμοποίησης 
Εκπαιδευτικών», όπου αναφέρουμε τα ζητήματα που δημιουργούνται από την απουσία νομοθετικού 
πλαισίου το οποίο αφορά τη μονιμοποίηση των δόκιμων εκπαιδευτικών και των μελών του Ε.Ε.Π. 
και Ε.Β.Π. που διορίσθηκαν το 2020.  
Πρόσθετα, επισημάναμε ότι αναμένουμε σχετική νομοθετική ρύθμιση σε εύλογο χρονικό διάστημα, 
λόγω παρέλευσης της δοκιμαστικής διετίας των εκπαιδευτικών, ώστε να τηρείται ενιαία και στο 
πλαίσιο της νομιμότητας αντιμετώπιση του ζητήματος από το σύνολο των Διευθύνσεων 
Εκπαίδευσης. 
 
 
ΣΤΗΡΙΞΗ ΣΥΝΑΔΕΛΦΩΝ 
 Στηρίζουμε οικονομικά δύο διωκόμενους συναδέλφους. Αποφασίστηκε ομόφωνα ότι με την 
καταβολή από τη ΔΟΕ των 2/3 των εξόδων τους για υπομνήματα, θα καταβληθεί από τον 
Σύλλογο το 1/3 των μέχρι τώρα εξόδων τους.  
 Στηρίξαμε και αποστείλαμε προς όλους ΕΠΕΙΓΟΥΣΑ ΕΚΚΛΗΣΗ ΓΙΑ ΣΤΗΡΙΞΗ ΠΑΙΔΙΟΥ 
ΣΥΝΑΔΕΛΦΙΣΣΑΣ στις 24 Ιουλίου.  
 
Ε. ΨΗΦΙΣΜΑΤΑ  
 8 Φλεβάρη: Αποφασίστηκε ομόφωνα η έκδοση ψηφίσματος συμπαράστασης στους 
εργαζόμενους της ΛΑΡΚΟ, αφού, την Τρίτη, 1η Φλεβάρη, η κυβέρνηση της Ν.Δ., αντί μέτρων 
στήριξης παρέδωσε «τελεσίγραφο» με το οποίο προτίθεται να απολύσει όλους τους εργαζόμενους 
μέσα στον Φλεβάρη και να πετάξει στο δρόμο εκατοντάδες οικογένειες διώχνοντας τους από τον 
οικισμό, ώστε να παραδώσει την επιχείρηση στους ιδιώτες χωρίς εργαζόμενους που θα έχουν 
δικαιώματα. 
 
 8 Φλεβάρη: Αποφασίστηκε κατά πλειοψηφία (2 λευκά) η έκδοση ψηφίσματος συμπαράστασης 
στον συνάδελφο και μέλους του ΔΣ της ΕΛΜΕ Αιτωλ/νίας Κώστα Κορδάτο, υπεύθυνου Τομέα 
(ΕΠΑΛ Καινούργιου) του ΕΚ Αγρινίου, στον οποίο έγινε πράξη περικοπής μισθών 80 
ημερομισθίων, που ανέρχεται συνολικά στο ποσό των 5.659,20 ευρώ, λόγω δυσκολιών συμμετοχής 
του στην διαδικασία της τηλεκπαίδευσης στα εργαστηριακά μαθήματα (μηχανολογικού τομέα), που 
διδάσκει. Απαιτούμε την άμεσα ανάκληση της ποινής του. Η περικοπή των μισθών του 
συναδέλφου γίνεται μετά την παρέλευση 8 μηνών και αφού ο ΔΔΕ είχε παραπέμψει την υπόθεση 
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της φερόμενης απουσίας του συναδέλφου στο Α' Πειθαρχικό Συμβούλιο Π&Δ Εκπαίδευσης Δυτ. 
Ελλάδας, από το οποίο εκκρεμεί η εκδίκαση της υπόθεσης τόσο στον τύπο όσο και στην ουσία. 
 
 Στις 24 Φλεβάρη, εκδίδεται ομόφωνα ψήφισμα συμπαράστασης με τίτλο «ΝΑ ΠΑΡΕΙ ΠΙΣΩ 
ΤΟ ΥΠΟΥΡΓΕΙΟ ΠΑΙΔΕΙΑΣ ΤΙΣ ΚΥΡΩΣΕΙΣ ΣΕ ΣΥΝΑΔΕΛΦΟΥΣ!!!», σχετικά με τη  νέα 
πρόκληση του Υ.ΠΑ.ΙΘ με επιβολή κυρώσεων (αναστολή διαδικασίας εξέλιξης 
συμπεριλαμβανομένης της αυτόματης μισθολογικής εξέλιξης) σε 114 Διευθυντές/τριες και 
Προϊστάμενες/νους σε σχολικές μονάδες Πρωτοβάθμιας και Δευτεροβάθμιας Εκπαίδευσης, οι 
οποίοι δεν ανάρτησαν τίποτα στην πλατφόρμα του ΙΕΠ, επειδή συμμετείχαν στην απεργία – αποχή 
που έχουν επαναπροκηρύξει οι Σύλλογοί τους και οι  Ε.Λ.Μ.Ε. τους,  αποτελεί νέα αυταρχική 
εκτροπή που αμφισβητεί –ποινικοποιεί το δικαίωμα στην απεργία. 
Οι κυρώσεις αυτές δεν πραγματοποιήθηκαν κάτω από την πίεση των εκπαιδευτικών 
σωματείων 
 
 9 Μάρτη:  εκδόθηκε ομόφωνα ψήφισμα συμπαράστασης στους 20 εκπαιδευτικούς 2ου 12ου 
Δημ. Σχ. Αθηνών σχετικά με την αναφορά της Διευθύντριας του 12ουΔημ. Σχ. Αθηνών σε 
βάρος 20 εκπαιδευτικών της σχολικής μονάδας 
 9 Μάρτη: ομόφωνη ανακοίνωση για τον πόλεμο στην Ουκρανία με τίτλο: «Δεν θα υπάρχει τοπίο 
μετά τη μάχη. (Σχετικά με την εισβολή του ρωσικού στρατού στην Ουκρανία)» 
  
 28 Μάρτη: Ομόφωνο Ψήφισμα για τον Σαϊντού. Ο  Σαϊντού Καμαρά, έφτασε στην Ελλάδα το 
2019, ταξιδεύοντας μόνος του από τη Γουινέα για να ξεφύγει από διακρίσεις και πείνα. Γράφτηκε 
στο σχολείο, έμαθε τη γλώσσα, παρακολούθησε σεμινάρια, εντάχτηκε στην κοινωνία. Και τώρα 
έλαβε απόφαση απόρριψης της αίτησής του για άσυλο.  Ο Σαϊντού έχει την υποστήριξη όλης της 
σχολικής κοινότητας του 1ου Λυκείου Αγ. Δημητρίου Αττικής που απαιτεί να παραμείνει στη χώρα 
μας, αλλά το κράτος του ετοιμάζει απέλαση. Ενώνουμε τη φωνή μας, μαζί με τους φορείς της 
εκπαιδευτικής κοινότητας του 1ου ΓΕΛ ΑΓΙΟΥ ΔΗΜΗΤΡΙΟΥ και απαιτούμε να εγκριθεί η αίτηση 
του Σαϊντού και να παραμείνει στη χώρα μας  
 31 Μάρτη: Ομόφωνο ψήφισμα συμπαράστασης στους ΣΕΠΕ Πειραιά. Στηρίζουμε την ανακοίνωση 
των Συλλόγων Εκπαιδευτικών Π.Ε.: α) Πειραιά «Η Πρόοδος», β) Νίκαιας – Πειραιά, γ) Α΄ 
Πειραιά «Ρήγας Φεραίος», δ) Κερατσινίου Περάματος «Ν. Πλουμπίδης», ε) Γλυφάδας – Βάρης – 
Βούλας – Βουλιαγμένης, στ) Αργοσαρωνικού και καταδικάζει τη στάση των δυο Σ.Ε.Ε. που 
αναφέρονται σε αυτήν. Τα σωματεία μας, ολόκληρο το εκπαιδευτικό κίνημα, δηλώνουν σε κάθε τόνο 
ότι ούτε τρομοκρατούνται ούτε εκβιάζονται. Κάθε  προσπάθεια να φιμωθούν οι φωνές μας που 
αντιστέκονται στην επιβολή της αξιολόγησης και υπερασπίζονται το δημόσιο σχολείο θα πέσει στο 
κενό.  
 14 Απριλίου: Ομόφωνα συμπαραστεκόμαστε στον διευθυντή και στους εκπαιδευτικούς του 7ου 
Δημ. Σχολείου. Δηλώνουμε ότι στεκόμαστε στο πλευρό του Διευθυντή και του Συλλόγου 
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Εκπαιδευτικών. Στηρίζουμε τους συναδέλφους μας που καταγγέλλουν την άδικη στοχοποίησή τους.  
Καλούμε τη ΔΟΕ να στηρίξει νομικά και με όλους τους δυνατούς τρόπους το διευθυντή και τους 
εκπαιδευτικούς του 7ου Δημοτικού Σχολείου Ν. Σμύρνης. 
 Στις 31 Μαΐου, ομόφωνα εκδίδεται ψήφισμα συμπαράστασης στη συναδέλφισσα Ντίνα Ρέππα, η 
οποία απειλείται με δίωξη μετά από καταγγελία διευθύντριας η οποία επιχείρησε να απαγορεύσει 
την είσοδο στο Σύλλογο και να παρεμποδίσει την συνδικαλιστική ενημέρωση των εκπαιδευτικών 
του σχολείου 
 Στις 31 Μαΐου, ομόφωνα εκδίδεται ψήφισμα συμπαράστασης «για τη δίκη των Σεπολίων», στο 
οποίο καταγγέλλεται το γεγονός ότι με   πρωτοφανή στα δικαστικά πράγματα απόφαση, παύτηκε 
από το δικαστικό σώμα η πρόεδρος της δίκης για τις συλλήψεις στα Σεπόλια των αγωνιστών που 
συμμετείχαν στη διαδήλωση του Πολυτεχνείου στις 17 Νοεμβρίου του 2020 Η παύση της 
προέδρου έγινε λίγο πριν τη τελευταία συνεδρίαση του δικαστηρίου που θα εξέδιδε την 
απόφαση, η οποία αναμενόταν αθωωτική. Η εξέλιξη αυτή, με την παύση της προέδρου λίγο 
πριν τη τελευταία συνεδρίαση του δικαστηρίου και την έκδοση απόφασης και η εξ ολοκλήρου 
ματαίωση της δίκης που έχει γίνει μέχρι σήμερα.  
 Στις 31 Μαΐου, ομόφωνα συμπαραστεκόμαστε με ψήφισμα στους φοιτητές που 
υπερασπίζονται το άσυλο και καταγγέλλουμε το όργιο αστυνομικής βίας, καταστολής και 
συλλήψεων που εκτυλίχθηκε στις 26/5 και τις επόμενες ημέρες μέσα στο ΑΠΘ, αλλά και στους 
δρόμους της πόλης. Το πρωί της 26/5, δυνάμεις των ΜΑΤ επιτέθηκαν με πρωτοφανή αγριότητα 
σε φοιτητές που διαμαρτύρονταν για την παρουσία τους στο χώρο του Πανεπιστημίου με 
αποτέλεσμα τον τραυματισμό φοιτητών, ένας εκ των οποίων τραυματίστηκε σοβαρά στο κεφάλι από 
ευθεία βολή χειροβομβίδας κρότου – λάμψης  και μεταφέρθηκε στο νοσοκομείο.  
 
 Στις 21 Ιουνίου, ομόφωνα εκδίδεται μετά τη ΓΣ «ΨΗΦΙΣΜΑ ΚΑΤΑΔΙΚΗΣ ΤΗΣ 
ΕΓΚΛΗΜΑΤΙΚΗΣ ΔΡΑΣΗΣ ΤΗΣ Χρυσής Αυγής. Δεν ξεχνάμε! Έξω οι φασίστες από τα 
σχολεία και τις γειτονιές μας!», όπου αναφέρεται ότι: Η δίκη της Χρυσής Αυγής σε δεύτερο 
βαθμό ξεκίνησε στο Εφετείο στις 15 Ιούνη. Είναι μια μάχη που αφορά το εργατικό λαϊκό κοινωνικό 
κίνημα, τη νεολαία, όλον τον κόσμο που ξεσηκώθηκε για την καταδίκη της Χρυσής Αυγής ως 
εγκληματικής οργάνωσης και πλημμύρισε τη Λ. Αλεξάνδρας έξω από το Εφετείο τον Οκτώβρη του 
2020. 
 
 Στις 21 Ιουνίου, ομόφωνα εκδίδεται μετά τη ΓΣ ψήφισμα συμπαράστασης στους εργαζόμενους 
της ΛΑΡΚΟ με κεντρικά ζητήματα:  Όχι στην ιδιωτικοποίηση της ΛΑΡΚΟ. Η ΛΑΡΚΟ μπορεί και 
πρέπει να παραμείνει ανοιχτή. Καμιά απόλυση εργαζομένου. Να διασφαλιστούν όλες οι θέσεις 
εργασίας. Ασφαλείς συνθήκες εργασίας -Αξιοπρεπείς μισθοί και συμβάσεις Η ΔΥΝΑΜΗ ΟΛΩΝ 
ΤΩΝ ΕΡΓΑΖΟΜΕΝΩΝ, ΕΝΑΙ Η ΑΛΛΗΛΕΓΓΥΗ ΚΑΙ ΟΙ ΜΑΧΗΤΙΚΟΙ ΑΓΩΝΕΣ. 
 



21 

 

 Στις 21 Ιουνίου, μετά τη ΓΣ, ομόφωνα εκδίδεται ψήφισμα συμπαράστασης, για την άδικη 
καταδικαστική απόφαση του εφετείου Θεσσαλονίκης, για την δράση τους κατά των πλειστηριασμών, 
των μελών του Συντονισμού Συλλογικοτήτων Θεσσαλονίκης Ηλία Σμήλιου, δάσκαλου, μέλος του 
Δ.Σ. του Ζ΄ Συλλόγου Εκπαιδευτικών Π. Ε. Θεσσαλονίκης και δημοτικού συμβούλου του Δήμου  
Αμπελοκήπων και Ζήση Κλεισιάρη, δικηγόρου, πρώην μέλος του Δ.Σ. του Δικηγορικού Συλλόγου 
Θες/νίκης. 
 
 Στις 20 Νοεμβρίου, ομόφωνα εκδίδεται ψήφισμα αλληλεγγύης στην Πρόεδρο του Συλλόγου 
Π.Ε. Αριστοτέλης, Η συναδέλφισσα απειλείται με μήνυση, ως εκπρόσωπος του Συντονιστικού 
Αναπληρωτών το οποίο δημοσίευσε καταγγελία αναπληρωτριών για αδιαφανείς διαδικασίες της 
Διεύθυνσης ΠΕ Δράμας .  
 
 
ΚΙΝΗΤΟΠΟΙΗΣΕΙΣ 
 Απεργία 6 Απρίλη: Πανεργατική-πανελλαδική απεργίας από ΓΣΕΕ-ΑΔΕΔΥ. Το κεντρικό 
ζήτημα της απεργίας είναι ”να υπερασπιστούμε το εισόδημά μας ενάντια στην ακρίβεια και τη 
φοροληστεία.» Αιτήματα: 
Αυξήσεις στους μισθούς μας, άμεσα, τουλάχιστον ίσες με την     αύξηση του ΑΕΠ και του 
πληθωρισμού, Κατάργηση της εισφοράς αλληλεγγύης, Ξεπάγωμα της διετίας 2016 – 17, 
Αφορολόγητο στις 12.000 ευρώ,Επαναφορά 13ου– 14ου μισθού, Αύξηση και επέκταση του 
επιδόματος επικίνδυνης και ανθυγιεινής εργασίας. Καμία περικοπή του.Στήριξη του ΕΣΥ με 
γενναία χρηματοδότηση. Μέτρα υγιεινής και ασφάλειας στους χώρους εργασίας και στα σχολεία. 
Μείωση του αριθμού των μαθητών στο 1:15. Όχι στις απολύσεις και στις αναστολές εργασίας του 
προσωπικού. Κατάργηση του Νόμου Χατζηδάκη (Ν4808/21) για τα εργασιακά, καθώς και 
κατάργηση όλων των νόμων που ιδιωτικοποιούν την κοινωνική ασφάλιση.Προσλήψεις μόνιμου 
προσωπικού για να καλυφθούν τα χιλιάδες οργανικά κενά που υπάρχουν στο Δημόσιο, 
ιδιαίτερα στους τομείς της Υγείας, της Παιδείας, της Κοινωνικής Ασφάλισης κ.ά. Όχι στις 
ιδιωτικοποιήσεις Δημόσιων οργανισμών και φορέων. 
 
Μοιράστηκε το υλικό της ΑΔΕΔΥ, εκδόθηκε ανακοίνωση στις 21 Μάρτη από το Σύλλογο όπου  
καλούμε σε μαζική συμμετοχή στην Πανεργατική Απεργία της 6 Απρίλη. Ανακοίνωση και αφισάκι 
του Συλλόγου εκδίδονται και την 1 Απρίλη. ΣΤΗΝ ΑΠΕΡΓΙΑ ΣΥΜΜΕΤΕΧΟΥΝ 83 
συνάδελφοι/σσες. 
 
  
19 Μάρτη: κάλεσμα στην κινητοποίηση ενάντια στο ρατσισμό, το φασισμό και τον πόλεμο. 
Διεκδικούμε να μπει τέλος στη ρατσιστική πολιτική των κλειστών συνόρων και των στρατοπέδων 
συγκέντρωσης. Διεκδικούμε να μπει τέλος στη φρίκη των πνιγμών των προσφύγων στο Αιγαίο και 
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τη Μεσόγειο, να πέσουν οι φράχτες, να σταματήσουν οι καταδιώξεις της ΦΡΟΝΤΕΞ και του 
Λιμενικού, να μπει τέλος στις παράνομες και επικίνδυνες επαναπροωθήσεις.   Διεκδικούμε 
άσυλο, στέγη στις γειτονιές, χαρτιά στους μετανάστες/πρόσφυγες. Να πάρουν ΑΜΚΑ όλοι/-ες  και 
να ενταχθούν όλα τα προσφυγόπουλα στα σχολεία, με την ενίσχυση των αναγκαίων υποδομών και 
του προσωπικού. 
 
 Γενική Απεργία 9 Νοέμβρη 
Γενική απεργία από ΓΣΕΕ-ΑΔΕΔΥ. Εκδόθηκε ανακοίνωση με κέντρα: 
Σε περίοδο ακραίας ακρίβειας το θέμα των αυξήσεων είναι πολύ σημαντικό. Επίσης, το 
ζήτημα δημοκρατίας. Δεν είναι δυνατόν όλες οι απεργίες να βγαίνουν παράνομες. Αιτήματα 
ΑΔΕΔΥ: Αυξήσεις στους μισθούς μας, άμεσα, τουλάχιστον ίσες με την  αύξηση του 
πληθωρισμού. Κατάργηση της εισφοράς αλληλεγγύης από 01/01/21 όπως έγινε και στον 
ιδιωτικό τομέα. Ξεπάγωμα της διετίας 2016 – 17. Αφορολόγητο στις 12.000 ευρώ. 
Επαναφορά 13ου – 14ου μισθού. Αύξηση και επέκταση του επιδόματος επικίνδυνης και 
ανθυγιεινής εργασίας. Καμία περικοπή του. Στήριξη του ΕΣΥ με γενναία 
χρηματοδότηση. Μέτρα υγιεινής και ασφάλειας στους χώρους εργασίας και στα σχολεία. Μείωση 
του αριθμού των μαθητών στο 1:15. Όχι στις απολύσεις και στις αναστολές εργασίας του 
προσωπικού. Κατάργηση του Νόμου Χατζηδάκη (Ν4808/21) για τα εργασιακά, καθώς και 
κατάργηση όλων των νόμων που ιδιωτικοποιούν την κοινωνική ασφάλιση. Προσλήψεις μόνιμου 
προσωπικού για να καλυφθούν τα χιλιάδες οργανικά κενά που υπάρχουν στο Δημόσιο, 
ιδιαίτερα στους τομείς της Υγείας, της Παιδείας, της Κοινωνικής Ασφάλισης κ.α. Ταυτόχρονα, 
λέμε όχι στις ιδιωτικοποιήσεις Δημόσιων οργανισμών και φορέων. 
Εκδίδεται ανακοίνωση και αφισάκι του Συλλόγου. Στην απεργία συμμετέχουν 138 
συνάδελφοι/σσες. 
 
 
 Στις 17 Νοέμβρη, καλούμε στην πορεία του Πολυτεχνείου, με ανακοίνωση με τίτλο: «         
Συνεχίζουμε τον αγώνα ενάντια στην αντιλαϊκή πολιτική:ΟΛΟΙ ΚΑΙ ΟΛΕΣ στην ΠΟΡΕΙΑ του 
ΠΟΛΥΤΕΧΝΕΙΟΥ!» 
 
 
 
Πραγματοποιήθηκε μόνο μία εκδήλωση, στις 13 Μαρτίου «Πήγαμε Θέατρο» στη 
μουσικοθεατρική παράσταση «Κοινή ησυχία» του Βασίλη Παπακωνσταντίνου.  
Την επόμενη χρονιά ελπίζουμε ότι θα κάνουμε περισσότερα.  

   


